
Zápis z 8. jednání Rady MČ Praha-Vinoř, 

které se konalo ve středu 9. ledna 2019 od 9:00 hodin v zasedací místnosti 

Úřadu MČ Praha – Vinoř,  

Bohdanečská 97, 190 17 Praha 9 - Vinoř 

 

Předsedající: starosta MČ Praha-Vinoř – Michal Biskup 

Přítomni: členové Rady MČ Praha-Vinoř – Milan Antoš, Robert Rytina, David Smoljak, Jan 

Červenka 

Přizvaní hosté: arch. R. P., jáhen A. K., arch. A. P., arch. J. S., bývalý starosta F. Š. 

Omluveni: Nikdo 

Ověřovatelé: Milan Antoš, David Smoljak 

Zapisovatel: Michal Biskup  

 

8. jednání Rady MČ Praha-Vinoř zahájil v 9:04 hodin starosta MČ Praha-Vinoř Michal 

Biskup. 

Konstatována usnášeníschopnost Rady MČ Praha-Vinoř 

 

Organizační záležitosti (9:05 – 9:07) 

Schválení programu 8. jednání Rady MČ Praha-Vinoř 

 

 

Usnesení R8/1/2019: 

 

Rada MČ Praha – Vinoř schvaluje návrh „Dohody o ochraně důvěrných informací“ mezi MČ 

Praha – Vinoř a Občanům s. r. o., se sídlem Vídeňská 995/63, Brno a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy.  

 

PRO: 5, PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Usnesení R8/2/2019: 

 

Rada MČ Praha Vinoř souhlasí s uzavřením smlouvy o propagaci s firmou Nordic Telecom 

s.r.o. na 12 měsíců. 

Viz. příloha. 

  

PRO: 5, PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

  



Usnesení R8/3/2019: 

 

Rada MČ Praha Vinoř souhlasí s pokračováním K. L. ve funkci kronikáře a: 

 

1) Pověřuje radního Roberta Rytinu nastavením pravidel spolupráce kronikářky a MČ Praha 

Vinoř  

2) Pověřuje tajemnici ÚMČ Praha Vinoř administrací příslušné dohody o provedení práce dle 

již dříve přijatého usnesení Rady MČ Praha Vinoř - Usnesení 3/3/2018. 

 

(Text usnesení 3/3/2018: Rada MČ Praha – Vinoř schvaluje uzavření dohody o provedení práce 

(DPP) s K. L. – kronikářkou, s účinností od 21. listopadu 2018 za 200,- Kč/hod. Rada MČ Praha 

– Vinoř pověřuje tajemníka ÚMČ sepsáním a starostu MČ podpisem DPP. Prostředky budou 

čerpány z rozpočtové kapitoly: 3319) 

 

PRO: 5, PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Usnesení R8/4/2019: 

 

Rada MČ Praha Vinoř schvaluje prodloužení nájemní smlouvy na parkovací stání č.5 v ulici 

Bukovinská  s paní P. B. na 2 roky. 

  

PRO: 5, PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Usnesení R8/5/2019: 

 

Rada MČ Praha Vinoř revokuje dva nejbližší termíny Zastupitelstva MČ Praha Vinoř na rok 

2019 (z důvodu kolize s prázdninami ZŠ a státním svátkem) a stanovuje náhradní termíny na  

28.2.2019 a 25.4.2019. 

  

PRO: 5, PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Usnesení R8/6/2019: 

 

Rada MČ Praha Vinoř schvaluje nákup „posypové nástavby“ na traktor John Deere za 

51,451Kč bez DPH od společnosti Strom Praha a.s. Nástavba bude primárně užívána k zimní 

údržbě chodníků a některých komunikací. 

  

PRO: 5, PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

  



Usnesení R8/7/2019: 

Rada MČ Praha Vinoř k předložené žádosti schvaluje vyslání Ing. J. O., zastupitele MČ, na 

kongres "CO-GOVERNANCE mutual responsibility IN CITIES TODAY", který se koná od 

17.1. do 20.1.2019 v Castel Gandolfo – Řím, za MČ Praha Vinoř s tím, že jmenovaný po 

návratu vypracuje a předloží do 14 dní radě MČ Praha Vinoř oficiální zprávu o přínosech jeho 

účasti na kongresu pro MČ Praha Vinoř.  

Zároveň Rada MČ Praha Vinoř výslovně uvádí, že pan Ing. J. O. si hradí veškeré náklady 

s kongresem spojené (zejména dopravu, jídlo, pojištění, ubytování atp.) a nejedná se o 

pracovní cestu ve smyslu zákona 262/2006 Sb. (Zákoník práce). 

 PRO: 3, PROTI: 2 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Usnesení R8/8/2019: 

 

Rada MČ Praha Vinoř schvaluje objednání Studie komunikačního propojení Vinořská – 

Mladoboleslavská – Bohdanečská od firmy AF-CityPlan (Magistrů 1275/13, Praha 4) jako 

podklad vyžádaný IPRem pro změnu územního plánu pro sportovní areál u ulice 

Mladoboleslavská. Celá částka za studii, 158,500Kč bez DPH bude hrazena z účelové dotace 

Magistrátu na sportovní areál. 

  

PRO: 5, PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEPŘÍTOMEN: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

 

Diskuze Rady MČ Praha Vinoř k záměru převedení budovy „Na rychtě“ pod KVC 

Vincent 

 

Budova „Na rychtě“ je z 75% využívána pro kulturně společenské akce. Má zde kancelář 

pracovnice pro oblast kultury, probíhá zde hlídání dětí, schází se zde Skauti, Baráčníci, senioři.  

Energie se hradí z rozpočtu MČ. V současné době je zadán úkol stavebnímu technikovi, aby 

prověřil, jakým způsobem ušetřit za energie na vytápění (cca 35 tis. Kč/rok).  

Příjmy, které jsou ročně kolem 5.000,- Kč jdou do poklady VHČ. Za 1 hod. pronájmu se platí 

včetně DPH 242,- Kč.  

 

Bez usnesení - Rada MČ Praha Vinoř si vyžádala podrobnější podklady. 

 

Starosta informoval Radu MČ Praha Vinoř o: 

 

Probíhající kontrole zřizovatele v KVC Vincent, radní byli seznámeni s některými dílčími 

výsledky. 

 

Návštěva z Katolické farnosti – jáhen A. K. informoval o vlastnických právech k některým 

pozemků v majetku církve. 

 



Návštěva arch. R. P. – informoval Radu MČ Praha Vinoř o stavu probíhajících projektů 

(chodník do Ctěnic, chodník podél Rosické, výstavba druhé kuchyně u MŠ a domu se 

sociálními byty v ulici Křemílkova. 

 

Návštěva zástupců firmy CASUA – informace o přípravě podkladů na změnu územního plánu 

pro sportovní areál. 

 

8. jednání Rady MČ Praha-Vinoř zakončil starosta MČ Praha-Vinoř Michal Biskup v 11:40 

hodin.  

 

 

 

Michal Biskup starosta MČ Praha-Vinoř …………………………………………….. 

 

Ověřovatelé:  

 

Milan Antoš     …………………………………………….. 

 

 

David Smoljak    …………………………………………….. 

 

 

 


